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INTERPELACJA

Na pro5bg mieszkanc6w dzielnicy Sr6dmie6cie, kierujg pilnq proSbg o mo2liwie szybkq
przebudowg wiaty na pzystanku autobusowym w okolicach pl. Wolno6ci 8. Aktualna
jego forma, material oraz stan nie spelniajq oczekiwari pasa2er6w co do funkcjonali6ci,
ergonomii, a w szczeg6lno6ci estetyki. Mieszkaficy oczekujq, 2e pzystanek
po remoncie bgdzie mial charakter ekologiczny, podobny do tego zlokalizowanego pzy
Kaliskiej 87.
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